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Decathlon opent vooral kleinere winkels in het centrum om meer mensen naar de grote winkels te trekken. “De
stadswinkels zelf zullen geen of amper winst maken”, zegt ceo Eric Bodhuin van Decathlon Nederland in het
Algemeen Dagblad.

Vorige week werd bekend dat Decathlon een testwinkel van zo’n duizend vierkante meter gaat openen in het
centrum van Eindhoven. “De stadswinkel in Eindhoven moet meer omzet genereren voor onze big box in Best”,
aldus Bodhuin.

Decathlon opent donderdag een winkel in het centrum van Rotterdam en trekt ook in de kelder van de
voormalige vestiging van V&D in Den Haag. Die laatste deal was al rond voor het faillissement van de
warenhuisketen. “Na het faillissement van V&D zijn we door zo’n beetje alle pandeigenaren gebeld, maar de
voormalige V&D’s zijn voor ons niet geschikt”, aldus vastgoeddirecteur Rudi Wakelkamp.

Winkels van Decathlon moeten binnen twintig minuten voor minstens driehonderdduizend mensen bereikbaar
zijn. De drempel voor klanten om het centrum in te gaan en te parkeren is volgens Bodhuin te hoog, terwijl ook
de kosten voor Decathlon hoger liggen. “Dat werkt niet met onze lage marges.”
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